

TARIKH : 28.11.2019 (KHAMIS)  
MEDIA : BERITA HARIAN  
MUKA SURAT : 18

# Yuran Pengerusi FGV dikurangkan 50 peratus

99.96 peratus pemegang saham beri persetujuan 6 resolusi

Oleh Wartawan BH  
hbhiz@bh.com.my

Kemah pakej bayaran Lembaga Pengarah FGV Holdings Bhd (FGV) yang berpangkalan akhirnya berakhir apabila ia dimuktamadkan pada Mesyuarat Agung Luar Biasa (EGM) kumpulan perlawanan itu semalam.

Pada mesyuarat itu, pemegang saham FGV Holdings Bhd beresetuju dengan pengurangan pakej bayaran yuran Pengerusi sebanyak 50 peratus kepada RM300,000 setahun.

Pada EGM yang diadakan di Mesera FELDA itu, sebanyak 99.96 peratus pemegang saham sudah memberikan persetujuan kepada enam (enam) resolusi berkaitan pembayaran gaji dan faedah Pengerusi dan Pengarah Bukan Eksekutif.

Pada mesyuarat itu, Resolusi 1 dan 2 meminta kelulusan pemegang saham untuk gaji Pengerusi dan Pengarah Bukan Eksekutif bagi tahun kewangan 2019 (FY19).

Resolusi 3 dan 4 merujuk kepada gaji Pengerusi dan Pengarah Bukan Eksekutif untuk tempoh 1 Januari tahun ini hingga mesyuarat agung tahunan (AGM) FGV pada tahun 2020.

Sementara itu, Resolusi 5 dan 6 meminta kelulusan untuk manfaat bukan gaji yang akan dinikmati oleh Pengerusi dan Pengarah Bukan Eksekutif dari 28 Jun 2019 sehingga AGM akan



datang.

Ketua Eksekutif Kumpulan FGV, Datuk Haris Fadzilah Hassan, berkata yuran Pengerusi akan dikurangkan daripada RM600,000 setahun kepada RM300,000 manakala yuran Pengarah Bukan Eksekutif kekal pada RM120,000 setahun.

Mengetahui sama ada potongan bayaran untuk Pengerusi dicadangkan oleh Lembaga Kemajuan Tanah Persekutuan (FELDA), yang juga pemegang saham tunggal terbesar FGV, Haris hanya berkata, semua pemegang saham utama sudah berunding.

"Selepas AGM sebelum ini, terdapat beberapa perbincangan berlaku untuk memahami ke-

binatangan pemegang saham utama dan (potongan bayaran) adalah hasil perbincangan. Ia juga seiring dengan beberapa amalan yang diguna pakai oleh syarikat berkaitan kerajaan lain," katanya.

Dalam AGM pada 25 Jun lalu, pemegang saham utama FGV - FELDA, Lembaga Tabung Angkatan Tentera (LTAT) dan Koperasi Perusodalan FELDA Malaysia Bhd (KPP) - mengesahkan resolusi berkenaan dengan bayaran yuran ahli lembaga pengarah dalam satu langkah yang belum pernah terjadi sebelum ini.

FELDA memiliki kira-kira 33.6 peratus kepentingan dalam

FGV diikuti KPP dengan 5.0 peratus manakala LTAT 0.25 peratus.

Ketika ini, Pengerusi Bukan Eksekutif FGV ialah Datuk Wira Azhar Abdul Hamid.

EGM yang berlangsung itu umumnya, memperkatakan syarikat berkenaan mengurangkan bayaran Pengarahnya bagi tahun kewangan 2019 (FY2019) kepada RM1.1 juta dan RM140,272 bagi yuran Jawatankuasa Lembaga Pengarah.

Sementara itu, Haris berkata, pihak Lembaga Pengarah juga sudah memacu program pembaruan di FGV yang sudah mula menunjukkan hasil.

"Kami sudah melaporkan kemajuan untuk program ini pada sesi pemangcon siku tahun yang lalu," katanya. Beliau meletakkan bahawa lembaga sentiasa cuba menyelesaikan masalah kami di FGV dan bekerja keras mengembalikan nilai pemegang saham yang mungkin sebelum ini.

Haris juga berkata, lembaga sedang berhadapan dengan cabaran berikutan menubuhkan prestasi operasi yang lemah menyebabkan impak kepada prestasi kewangan dan pelaburan legasi.

"Kami sedang dalam proses menyelesaikan semua isu ini. Apabila sudah menyelesaikan semua isu itu, kami akan mula melihat hasil strategi pertumbuhan yang sedang direalisasikan," katanya.